
PROTOKOI, NR 6/2021

z posiedzenia XXXI sesji Rady Gminy Sośno z dnia 30 czerwca 2021 roku
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PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno Krystyna Wąsik poinformowała o nagrywaniu
i transmisji na żywo obrad sesji rady gminy, a następnie otworzyła XXXI sesję witaj ąc radnych
gminy, skarbnika gminy oraz sekretarza gminy.

Wójt Gminy Sośno Leszek Stroiński nie mógł wziąć udziału w sesji rady gminy, ponieważ

został zaproszony przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego Mikołaja Bogdanowicza do

Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy, podobnie jak inni sarnorz4dowcy z vvo5ewódzma

kujawsko - pomorskiego, w sprawie wdrażania nowego prograrnu - Rządowego Funduszu
Polski Ład, realizowanego przez Bank Gospodarstwa Krajowego.

Z uwagi na to, iż przedmiotem czerwcowej sesj i był m.in. porządek publiczny i bezpieczeństwo

mieszkańców naszej gminy, swoją obecnością na sesji zaszczycił wszystkich Zastępca

Komendanta Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim pan Lech Zajączkowski.

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w momencie osiągniętego kworum, przy

którym może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy Sośno, obecnych było 14.
radnych (nieobecny radny: Jarosław Żarczyński). Przewodnicząca stwierdziła prawomocność
obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

Protokół z obrad poprzedniej sesji, mającej miejsce w dniu 27 maja 2021 roku, został

przyje,ty pozytywnie jednogłośnie przez 14. radnych.

4. Informacja z pracy komisji stalych w okresie między sesjami.

Posiedzenia poszczególnych komisji rady odbyły się w dniach 24. 25. i28. czerwca 2021

roku. Informację ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej wraz z Kornisją Oświaty,

Kultury, Zdrowia i Sportu przedstawił radny Mirosław Dominiak. W drugiej kolejności radny

Witold Steckiewicz przedstawił informacj«; z pracy Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa

iOchrony Przeciwpożarowej. Natomiast ze sprawozdaniem z pracy Komisji Finansów,
Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych zapoznała radna Marta Matuszak.

5. Informacja o działaniach Wójta Gminy Sośno oraz o realizacji zgłoszonych interpelacji
i wniosków podczas posiedzenia poprzedniej sesji, jak również w okresie międzysesyjnym.

Sekretarz Gminy Sośno omówił zakres podejmowanych przez wójta gminy działań

wokresie międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji interpelacji i zapytań zgłaszanych
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w okresie międzysesyjnym, jak również o sposobie realizacji wniosków formalnych złożonych
podczas posiedzeń komisji Rady Gminy Sośno.

Pan Piotr Dobrzański przypomniał mieszkańcom naszej gminy o obowidu udziału

w Narodowym Spisie Powszechnym Ludności i Mieszkań, który potrwa do 30 września 2021

roku. Wspomniał, iż samospisu można dokonać przez internet na stronie spis.gov.pl

wypełniając formularz spisowy. Jeżeli nie jest się w stanie zrobić tego we własnym zakresie,

należy odwiedzić urz4d gminy. Metodą uzupełniającą jest spis przez telefon (infolinia spisowa

lub wywiad z rachmistrzem). Sekretarz gminy dodal że w naszej gminie rachrnistrzarni

spisowymi są: Natalia Balcerska oraz Monika Ryterska-Zielińska. Od 23 czerwca 2021 roku

rachrnistrzowie spisowi zaczęli odwiedzać respondentów, którzy do tej pory nie spisali się

przez internet, na infolinii lub w trakcie wywiadu telefonicznego. Sekretarz gminy podał dane

statystyczne ilu mieszkańców powiatu sępoleńskiego, w tym gminy Sośno, wzięło do tej pory

udział w spisie. Proszono radnych, żeby uświadamiali mieszkańców gminy Sośno, iż udział

w spisie jest ich obowiązkiem. Ponadto wspomniał o utworzeniu mobilnego punktu spisowego,

w którym społeczność lokalna, przy pomocy przedstawicieli Urzędu Statystycznego, będzie

mogła dokonać spisu.

Przewodnicząca rady gminy, zanim przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku

obrad, poinformowała, iż na czerwcową sesję zaproszono Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego

Mikołaja Bogdanowicza. Radni pragnęli uzyskać od wojewody informacje na temat podziału

środków rządowych w ramach Funduszu Inwes ty cj i Lokalnych; z j akich powodów nasza gmina

została pominięta. Radni chcieli poznać wyniki oceny złożonych wniosków przez gminę Sośno,

odnośnie budowy dróg gminnych w Przepałkowie oraz w Roztokach, jak również budowy

miejsca rekreacji i aktywnego wypoczynku w Tuszkowie.

Niestety z Urzędu Wojewódzkiego w By%oszczy nie otrzymano żadnej wiadomości

potwierdzającej udział wojewody w sesji lub osoby kompetentnej do reprezentowania

przełożonego rządowej administracji zespolonej naszego województwa.

Przewodnicząca rady gminy wyraziła oburzenie, że nasza gmina, na terenie której, prawie

wkażdym sołectwie funkcjonowały PGR-y, nie otrzymała żadnego dofinansowania.

Zaproponowała, aby na sierpniową sesję zaprosić wszystkich posłów, którzy pamiętają

o mieszkańcach naszej gminy, tylko wtedy, kiedy zbliżają się wybory parlamentarne.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

Za pośrednictwem przewodniczącej rady gminy nie złożono do wójta żadnych interpelacji

i zapytań.
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7. Informacje z dziedziny rolnictwa, w tym współpracy agencji rolnych z rolnikami oraz
zasobów rolnych przeznaczonych do sprzeda$ na terenie gminy Sośno.

Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański poinformowal iż rok 2020 w zakresie rolnictwa

był bardziej łaskawy niż lata poprzednie. Jedną z głównych przyczyn był brak występowania

negatywnych wamnków atmosferycznych mogących wpływać na wzrost upraw. W roku 2020

gmina Sośno przystąpiła do programu Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w sprawie
usuwania odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po

nawozach i typu ,,Big Bag". Z pomocy bezpłatnej utylizacji wspomnianych odpadów

skorzystało 112 rolników z terenu naszej gminy. Sekretarz nadmienil iż został przeprowadzony

Powszechny Spis Rolny przez Główny Urząd Statystyczny przy wsparciu Urzędu Gminy

Sośno. Następnie wspomniał o podatkach, m.in. o zwrocie podatku akcyzowego zawartego

w cenie oleju napędowego wykorzystanego do produkcji rolnej, podatku rolnym oraz o podatku

leśnym za rok 2020.

W dmgiej kolejności przewodnicząca rady gminy przedstawiła informacje otrzymane od

agencji rolnych, tj. Inspekcji Weterynaryjnej Powiatowego Lekarza Weterynarii w Sępólnie

Krajeńskim oraz Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biura Powiatowego

wSępólnie Krajeńskim. Pani Krystyna Wąsik wspomniała, iż przedstawiciel Krajowego

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddziału Terenowego w Bydgoszczy przesłał wiadomość

e-mailową zinformacją, że na terenie gminy Sośno procedowane są do sprzedaży

nieruchomości o łącznej powierzchni 70 ha.

Nie otrzymano informacji od Kierownika Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa

Rolniczego w Minikowie Oddziahi w Sępólnie Krajeńskim odnośnie pomocy udzielanej

rolnikom przez ośrodek w celu zwiększenia dochodów gospodarstw rolnych i poprawy

wamnków życia na wsi.

8. Bezpieczeństwo i porządek publiczny wśród mieszkańców gminy Sośno - informacja
Komendy Powiatowej Policji, Państwowej Stra$ Pożarnej i Gminnego Związku
Ochotniczych Stra$ Pożarnych RP.

Zastępca Komendanta Powiatowej Policji w Sępólnie Krajeńskim pan Lech Zajączkowski.

osobiście przedstawił informację na temat przestępstw, interwencji policyjnych, zatrzymań do

wytrzeźwienia, wykroczeń oraz zdarzeń drogowych (przyczyriy, miejsca, czas występowania).

Następnie Prezes Zarządu Oddziału Gmimiego Zwi4u Ochotniczych Straży Pożarnych RP

w Sośnie Mariusz Kuszewski przedstawił informację, dotyczącą Ochotniczych Straży

Pożarnych. Podczas swojego wystąpienia wspomniał m. in. o ilości jednostek OSP działających

na terenie naszej gminy oraz o udziałach jednostek, ratowników i samochodów w działaniach

ratowniczych. Pan Mariusz Kuszewski nadmienił, iż w 2020 roku odbywały się turnieje piłki
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halowej dmżyn OSP. Dodatkowo wspomniał o wydatkach związanych z utrzymaniem

ochotniczych straży pożarnych, jak również o zakupach; głównie wyposażenia i sprzętu do

przeprowadzenia akcji ratowniczych.

Podkreślić należy, iż jednostki OSP z terenu gminy Sośno biorą czynny udział w likwidacji

miejscowych zagrożeń, jak również godnie reprezentują naszą gminę podczas zawodów
i turniejów.

Z uwagi na to, iż w sesji nie uczestniczył Komendant Powiatowy Państwowej Straży

Pożarnej w Sępólnie Krajeńskim Maciej Suchomski, informację o stanie bezpieczeństwa

pożarowego na terenie gminy Sośno, w jego imieniu, przedstawiła Przewodnicząca Rady
Gminy Sośno Krystyna Wąsik.

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonych informacji.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

* zamiaru po%czenia samorządowych instytucii kultury

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy3ęto
Podsumowanie :

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁ,O SIĘ - O radnych.

* uchwalenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenów
w obrębie Przepałkowo, gmina Sośno

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy5ęto
Podsumowanie:

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAI,O SIĘ - O radnych.

* uchwalenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenów
w obrębie Sośno, gmina Sośno

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy5«:;to
Podsumowanie :

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZ?O SIĘ - O radnych.
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* uchwaleniastudiumuwamnkowańikiemnkówzagospodarowaniaprzestrzennegogminy
Sośno

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy5ęto
Podsumowanie:

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAJ?,O SIĘ - O radnych.

* określenia wzom wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz deklaracii
o dochodach gospodarstwa domowego

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto
Podsumowanie:

ZA - 14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYM?AŁO SIĘ - O radnych.

* zmiany Statutu Gminnego Ośroaa Pomocy Społecznei w Sośnie

Projekt uchsva'ky przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy3ęto
Podsumowanie:

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAI,O SIĘ - O radnych.

* zrnieniaiącei uchwały w sprawie przyj?ęcia gminnego programu profilaktyki
i rozwi?wania problemów alkohoTowych oraz przeciwdziałania narkomm'iii

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto
Pods'iunowanie:

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych

* ustalenia średniei ceny iednostki paliwa na rok szkolny ':)O') 1/2072

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przyj«;to
Podsumowanie:

ZA-14 radnych;

6



PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁO SIĘ - Oradnych

* sprzedaży niemchomości niezabudowanei w Sitnie, stanowiącei własność Gminy Sośno
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.
Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto
Podsumowanie:

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych

* zrnieniaiącei uchwały w sprawie uchwalenia ,,Programu usuwania azbestu i wyrobów
zawieraiących azbest dla Gminy Sośno"

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy3e,to
Podsumowanie:

ZA-13 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych

* regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Sośno

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy3ęto
Podsumowanie:

ZA-13 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAI,O SIĘ - O radnych

* zrniany zasad udzielania dotacii spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie
udzielania dotacii i sposobu iei rozliczania

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Głosowanie zakończono wynikiem: przy3ęto
Podsurnowanie:

ZA-13 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych

* zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminy Sośno na lata 2021-2029

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Sośno Honorata Warmbier.

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto
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Podsumowanie:

ZA-13 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁ,O SIĘ - O radnych

* zmian w budżecie na 2021 rok

Projekt uchwa§ przedstawiła Skarbnik Gminy Sośno Honorata Warmbier.

Głosowanie zakończono wynikiem: przyjęto
Podsurnowanie:

ZA-13 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAI,O SIĘ - O radnych.

10. Wolne wnioski i zapytania.

W pierwszej kolejności przewodnicząca rady gminy udzieliła głos sekretarzowi gminy,

który przekazał świeże informacje na temat szczepień przeciwko COVID-19 na terenie

powiatu sępoleńskiego, w tym gminy Sośno.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sośno Ryszard Badziński zaproponował, aby do

";Wo5ewody Kujawsko-Pomorskiego wysłać delegację, celem uzyskania wyjaśnień z jakich

powodów nasza gmina została pominięta podczas ostatniego podziału pieniędzy z Rządowego

Fiu'iduszu Inicjatyw Lokalnych.

1l. Odpowiedzi na wnioskii zapytania zgłoszone podczas obrad.

Ze względu na to, iż żaden z radnych nie zgłosił wolnego wniosku, na który należałoby

udzielić odpowiedź, przewodnicząca rady pominęła niniejszy punkt.

Natomiast jeżeli chodzi o propozycję wiceprzewodniczącego rady, w sprawie wysłania

delegacji do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego, pani Krystyna Wąsik poinformowała, iż będą

poczynione działania zmierzające do wyjaśnienia sprawy związanej z ostatnim podziałem

pieniędzy z Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych.

12. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady gminy zatnknęła

obrady XXXI sesji przeprowadzonej w trybie zdalnym, informując, iż kolejna sesja odbędzie

się 26 sierpnia 2021 roku o godzinie g.oo.

Podczas sesji przedstawiona zostanie informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy

oraz planów finansowych niektórych gmimiych jednostek organizacyjnych za I półrocze 2021
roku.

8



Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które

opublikowane jest na serwisie internetowym pod adresem: https://portal.posiedzenia.pl/Sosno

pod datą 30.06.2021 r. oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym nośniku danych.

Przewodnicząca RadyaGrp!y Sośno

Kry[? Wąsik

ieszka Daniluk
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